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Van de redactie 
 
Bij het begin van de nieuwe jaargang is de voorzijde van de 
dorpskrant  weer wat veranderd. Er zijn n.l. twee nieuwe foto’s 
geplaatst.  
De grote toont Hof Nieuwlandsrust aan de Oude Dijk 14. Deze 
opname is ’s morgens gemaakt zodat het zonlicht lekker door de 
bomen filtert. 
Het huidige huis in 1787 is gebouwd. Ook dit is één van de mooiste 
plaatsen in en om Nieuw- en Sint Joosland. De hoeve is sinds 1825 in 
bezit van de familie Polderdijk. Een deel van de omliggende terreinen 
is opengesteld voor publiek . Dit betekent dat er een ommetje over 
het erf gemaakt kan worden. De in- en uitgang van dit stukje 
wandelpad is gelegen bij het begin van het erf (zie bordje vrije 
wandeling). U loopt dan langs knotwilgen en door de wei richting 
boerderij en zo weer terug naar het begin van de route. De kortste 
route vanuit het grootste deel van het dorp naar de Oude Dijk is via 
de Veerdam. 
Bezichtiging van de boerderij is ook mogelijk voor groepen zie 
website: www.hofnieuwlandsrust.nl  
 
De kleine foto toont 2 lepelaars, die in de zomer van 2010 in de grote 
plas langs de A58/N57 zaten. Er zaten er 3. Ze waren wellicht 
afkomstig uit de kolonie in het Sloegebied. Hier ziet men weer hoe 
snel vogels zich aanpassen aan nieuwe omstandigheden. Wie weet 
wat daar nog meer te zien valt in de toekomst! 
 
Ko de Visser 

 
Veranderde inleverdatum kopij volgende krant  
 
De kopij voor de volgende dorpskrant wordt een week naar voren 
geschoven. De nieuwe datum is maandag 28 maart. Dit houdt 
verband met de ledenvergadering/Dorpstafel op dinsdag 19 april. 
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Van de Bestuurstafel 
 
Het is volop winter als ik dit schrijf. De gemiddelde temperatuur 
schommelt al een aantal weken rond het vriespunt en geeft 
regelmatig prachtig weer. 
Vanuit het raam aan de voorkant van ons huis is te zien hoe het 
nieuwe Woon-Zorg-Complex wordt gebouwd. Het geeft een hoop 
bedrijvigheid in de straat en op het dorp. Veel vrachtverkeer, laden en 
lossen van materialen. We verwachten dat het uiteindelijk een mooi 
gebouw wordt, waar een aantal mensen een plek zullen vinden om 
geriefelijk te kunnen wonen.  
 

De Veerstraat is, na een aantal aanpassingen weer in bedrijf 
genomen. Voor Nieuwlanders die met de auto richting 
Middelburg/Vlissingen moeten, scheelt het in tijd en  kilometers. Voor 
diegenen die woonachtig zijn in de Veerstraat en omliggende straten 
is de overlast aanzienlijk groter. Met name voor bedrijven is de 
schade aanzienlijk.  
 
Het bestuur heeft in januari de 1e vergadering in het nieuwe jaar 
gehad. Met elkaar gesproken over de voorgang van zaken die 
Nieuwland aangaan, onder andere;   

- toegezegde verlichting schelpenpad;   
- contributie; 
- Lange Jan Award;  
- Steenbakkerijweg 
- Termphos; 
- wandelpaden; 
- de Dorpskrant; 
- financieel overzicht en 
- Dorpstafel.  

 

Belangen die ons allen aangaan. 
 

Het bestuur wenst u allen een gezond 2011 toe. 
 

Met vriendelijke groet,   Lia  Zwemer 
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Bericht van de dorpswethouder 
 

Beste Inwoners van Nieuw en Sint Joosland, 
Graag wil ik me via dit stukje aan jullie voorstellen.  Ik ben jullie 
nieuwe dorpswethouder en heet Johan Aalberts. Misschien hebben 
jullie me al eens ontmoet of gezien bij een van de bijeenkomsten in 
jullie mooie dorp. Jullie wonen, werken of leven in een leuk en 
boeiend  stukje van Middelburg, ik ben trots dat ik daar de komende 
tijd ook een steentje aan bij kan dragen. Maar wie ben ik?  In 1977 
ben ik geboren in Arnemuiden en daarna heb ik voor mijn studie een 
tijdje in Delft en Trondheim  gewoond. Daarna ben ik naar Zeeland 
terug gekeerd om aan de slag te gaan als architect. Inmiddels woon 
ik samen met mijn vrouw en twee kinderen weer in Arnemuiden.  
 

Na 5 jaar politieke ervaring in de 
Gemeenteraad voor het CDA, ben 
ik gevraagd Hannie Kool-Blokland 
op te volgen. Als wethouder van 
de gemeente Middelburg ben ik 
verantwoordelijk voor:  financiën, 
ruimtelijke ordening, economische 
zaken, buitengebied, het oude 
stadhuis en de markt en naast 
jullie dorp ook nog wethouder 
voor Middelburg-zuid  
en Sint Laurens. 
 

De komende jaren moet ik als 
wethouder financiën zorgen dat de gemeente € 6,7 miljoen moet 
ombuigen en daarbij financieel gezond blijft. Natuurlijk zal iedere 
inwoner van Middelburg dit gaan merken, want de gemeente heeft 10 
% minder te besteden. Daarbij gaan we ook nog de uitdaging aan dat 
we wijkgerichter gaan werken en meer samen werken. Daarbij 
hebben we dus jullie ook bij nodig ! 
 

Ik hoop op een plezierige samenwerking, 
Jullie Dorpswethouder,   Johan Aalberts  
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Steun de dorpsvereniging met de Rabobank Clubkas 
Campagne 
 

De dorpsvereniging is door de Rabobank geselecteerd om aan de 
Rabobank Clubkas Campagne 2011 deel te nemen.  De Rabobank 
heeft hiervoor € 125.000 beschikbaar gesteld. Alle leden van de 
Rabobank Walcheren/Noord-Beveland mogen vanaf vrijdag 1 tot en 
met zondag 10 april stemmen op de vereniging/stichting van hun 
voorkeur. Ieder lid krijgt hiervoor een unieke stemcode en mag 5 
stemmen uitbrengen, maar niet meer dan 2 stemmen op dezelfde 
vereniging of stichting.  
Na afloop wordt de € 125.000 gedeeld door het aantal stemmen en 
ontvangt  iedere vereniging/stichting zijn aandeel.  Voor meer 
informatie, zie internet: http://www.rabobank.nl/wnb 
Stemmen gaat ook via internet. Als je geen computer hebt, kan het 
ook bij ieder kantoor van de Rabobank. Maar misschien is het 
handiger als je een familielid of kennis met een computer vraagt om 
te helpen. Of loop donderochtend 7 april tussen 09.30 en 11.00 uur 
binnen in ons Durps uus op d’n oek. 
 
Nog geen geschiedenisboekje ? 
 

Van de 250 boekjes “De geschiedenis van Nieuw- en Sint Joosland” 
zijn er nog slechts enkele te koop. 
Neem hiervoor contact op met fam. de Visser, Korteweg 4. 
tel. 602255 
 

Klankbordgroep N57 
 

De Dorpsvereniging is al vanaf het begin (1985) betrokken geweest 
bij de plannen voor de N57. Hiervoor zijn enkele mensen uit het dorp 
steeds bij de planuitwerking betrokken geweest. 
Door de jaren heen werden de plannen steeds concreter en werd in 
2007 gestart met de aanleg van het betreffende wegennet. Bij de 
start van de werkzaamheden is het idee geopperd om een 
klankbordgroep te vormen. Die bestond uit bewoners van de 
Nieuwlandseweg, Zaagmolendijk en Veerdam omdat deze het meeste 
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last zouden ondervinden van de werkzaamheden. Verder inwoners 
van Nieuwland die regelmatig met de fiets van en naar het dorp 
moeten, bewoners die kort bij de geluidswal wonen en anderen die 
het een interessant project vinden. Al met al een tiental mensen.  
 

Op 15 oktober 2007 kwamen we voor de eerste keer als 
klankbordgroep N57 samen met Rijkswaterstaat ( RWS ), de 
aannemer ( Rasenberg) en de gemeente. 
 

Inmiddels is het gedeelte rond Nieuwland bijna gereed op enkele 
restpuntjes na. We hebben een 15-tal vergaderingen gehad. We 
kwamen op 17 januari 2011 voor de laatste maal bij elkaar, ditmaal 
op uitnodiging van Rijkswaterstaat  in de Roode Leeuw , waar we 
onder het genot van een heerlijke maaltijd de laatste hobbeltjes 
genomen hebben .  
Wat word er nog gedaan: 
- een tegelpad van de Veerstraat naar het schelpenpaadje. 
- beplanting op het stuk grond langs het schelpenpad. 
 

Waar is verder over gesproken: 
- Het landbouw- en sluipverkeer over de Steenbakkerijweg. RWS 
werkt aan maatregelen om o.a. het sluipverkeer te ontmoedigen 
zodat ook dit tot een bevredigend resultaat voor alle Nieuwlanders 
wordt opgelost. U wordt hier t.z.t. over geïnformeerd. 
- De Berlijnse muur bij de Roode Leeuw. Bij de bijeenkomst waren 2 
mensen van RWS aanwezig met ideeën omtrent het verfraaien van dit 
betonnen gedeelte, en na wat uitleg van hun kant is er samen met  
Jan Neuteboom (want die zit er tenslotte tegenaan) een mooi idee 
uitgekomen dat door deze mensen verder uitgewerkt gaat worden. 
Even terugkijkend over het hele traject kunnen we stellen dat we er 
heel wat tijd ingestoken hebben maar dat het niet voor niets was, 
want er zijn best heel wat punten gerealiseerd die anders niet of 
nauwelijks uitgewerkt zouden zijn. Na nog wat dankwoorden over en 
weer hebben we voorlopig afscheid van elkaar genomen, maar als er 
iets is, weten we waar we zijn moeten.  

Krina de Visser  
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Mededeling van de wijkmanager 
 

De gemeente Middelburg vindt het belangrijk dat bewoners invloed 
kunnen uitoefenen op wat er in hun leefomgeving gebeurt.  
Dankzij een grote groep actieve en betrokken bewoners van Nieuw en 
Sint Joosland hebben wij samen in de afgelopen jaren prachtige 
resultaten bereikt in het behoud en verbetering van de leefbaarheid 
van het dorp. Regelmatig vinden er bijeenkomsten plaats, 
bijvoorbeeld met het Dorp van de Toekomst, waarin op een prettige 
en constructieve wijze overleg plaatsvindt en ideeën worden geboren 
en uitgewisseld.  
 
Ook uw stem is van harte welkom! Op dinsdag 19 april a.s. vindt de 
eerstvolgende dorpstafel plaats in Durps uus op d’n Oek. De 
dorpstafel is het overlegmoment voor het dorp met de gemeente. 
Behalve bewoners zijn ook de nieuwe dorpswethouder, de 
wijkmanager, een agent van het wijkteam, de opbouwwerker en een 
aantal raadsleden aanwezig. Op deze avond zullen o.a. ook 
bewonerswensen worden geïnventariseerd. Heeft u een idee of 
suggestie om uw dorp te verbeteren? Uw wens horen wij graag. Aan 
de hand van de ingekomen wensen en ideeën zal een lijst worden 
samengesteld welke zal worden beoordeeld door het bestuur van de 
gemeente Middelburg. Het bestuur zal zich inzetten een aantal 
wensen te realiseren. De uiteindelijke realisatie is uiteraard 
afhankelijk van de uitvoerbaarheid en de kosten die de wensen met 
zich meebrengen.  
 
Ik hoop u in groten getale te mogen begroeten!  
 
Met vriendelijke groet, 
 
Rianne van Iwaarden, wijkmanager Nieuw en St. Joosland.  
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Laatste nieuws project Dorp van de Toekomst 
 

1 februari jl. was er met de gemeente en 12 bewoners een 
vergadering over de voortgang van het project. Want hoewel al veel 
is bereikt, blijven er nog wensen over. Dus is het van belang om de 
vaart in het project te houden en het enthousiasme bij alle 
betrokkenen. 
Een heel korte stand van zaken van de 5 teams: 
Natuur: Zijn o.a. nog volop bezig met de opknapbeurt van de oude 
begraafplaats en de voorbereidingen van de aanleg van wandelpaden. 
Voorzieningen: Legt met de gemeente en de beheerders van ons 
Durps uus de laatste hand aan het afronden van de buitenkant en het 
dorpsplein 
Wonen:  De gemeente is met Woongoed bezig de koop van de 
éénsgezinswoningen van het bouwproject Quarleshaven 
aantrekkelijker te maken. Ook is Woongoed serieus begonnen met het 
aanpakken van de verwaarlozing van de woonomgeving bij hun 
huurwoningen. 
Activiteiten: Gymnastiek en bewegen op muziek loopt naar 
tevredenheid. Zijn nu bezig met organisatie van sportactiviteiten voor 
de jeugd. Een flinke tegenvaller zijn de tijdens de jaarwisseling 
aangerichte vernielingen in de speeltuin. 
Verkeer: Team is tevreden over de aanpak van de Veerstraat en de 
Oude Rijksweg. De kruising is overzichtelijker en veiliger en de 
nieuwe inrichting van de Veerstraat moet gaan leiden tot 
snelheidsvermindering van het verkeer. 
 

Ook de uitvoering van het plan Belvédère kwam aan de orde. Dit is de 
herinrichting van de Veerdam, Nieuwlandseweg en Zaagmolendijk 
met de ervoor liggende groenstrook. Wordt nog dit jaar uitgevoerd. 
 

Tot dusver is er waardering over datgene wat tot dusver is bereikt. 
 Op de dorpstafel van 19 april a.s. zult u de laatste stand van zaken 
vernemen, maar houd ook de website in de gaten: 
www.dvnieuwland.nl. 
Hans van Hal, deelnemer/coach project Dorp van de Toekomst 
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Zomerfeest Nieuwland 
 
Het Zomerfeest Nieuwland 2010 ligt alweer een paar maanden achter 
ons. We kijken terug op een geslaagd evenement waar wij, de Stichting 
Zomerfeesten Nieuwland, geprobeerd hebben om voor iedereen, jong en 
oud, een gevarieerd programma aan te bieden. 
 
2010 was ook het jaar van het 10-jarig jubileum van het Zomerfeest 
Nieuwland. Dit hebben we afgesloten met een spetterende feestavond 
met optredens van de Heineken Cover Band en Starkoo. Gezien de 
bomvolle feesttent (ruim 500 bezoekers!) en positieve reacties zijn wij 
hier als organisatie zeer tevreden over.  
 
Wij willen iedereen die op wat voor manier dan ook zijn steentje heeft 
bijgedragen aan het Zomerfeest Nieuwland 2010 hartelijk danken. 
Zonder de hulp van vrijwilligers zouden we dit nooit voor elkaar krijgen!  
 
In het bijzonder bedanken we Marlies Willemse, Karin Willemstein, Wiel 
Kleinen en Freddy van Nieulande. Na zich jarenlang ingezet te hebben 
als mede-organisator hebben ze aangegeven dat ze om verschillende 
redenen na 2010 niet meer mee kunnen draaien in de organisatie van 
het Zomerfeest Nieuwland. Uiteraard hopen we ze op de toekomstige 
Zomerfeesten te mogen begroeten als bezoekers. 
 
En hoe ziet het toekomstige Zomerfeest Nieuwland er uit? Dat is de 
vraag waar de organisatie van het Zomerfeest de afgelopen maanden 
over heeft nagedacht. Met het vertrek van bovengenoemde personen 
bestaat de organisatie momenteel nog uit: Janot Joosse, Jan 
Neuteboom, Arie en Claire Verhage, Ben van de Waart, Annet Kroes 
(secretaris), Marien Kroes (interim-voorzitter) en Bart-Jan Kroes 
(penningmeester).   
 
Na 10 jaar het Zomerfeest Nieuwland georganiseerd te hebben volgens 
een redelijk vast programma zijn we het er als organisatie over eens dat 
we toe zijn aan een verandering in de opzet van het Zomerfeest 
Nieuwland.  
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Hoe groot deze verandering zal zijn en hoe het Zomerfeest Nieuwland er 
in de toekomst zal uitzien gaan we de komende maanden uitwerken. 
Hierover zullen we u later informeren. 
 
Omdat we de opzet van het Zomerfeest Nieuwland willen veranderen 
zijn we het er ook over eens geworden dat we dit zorgvuldig moeten 
uitwerken. Om dit te kunnen doen hebben we als organisatie besloten 
om in 2011 geen Zomerfeest Nieuwland te organiseren. Aan de ene kant 
vinden we dit na het succes van vorig jaar jammer, maar aan de andere 
kant geeft dit de mogelijkheid om het Zomerfeest in 2012 nog beter voor 
te bereiden. Het streven is dan ook om het Zomerfeest Nieuwland 2012 
een groots evenement te laten worden!  
 
Het moge duidelijk zijn dat een dergelijk evenement niet kan 
plaatsvinden zonder financiële en/of materiële steun. Als u hier op wat 
voor manier dan ook een bijdrage aan wilt leveren, dan horen wij dat 
graag!   
Wij zullen u de komende periode op de hoogte houden van de 
vorderingen. Wanneer u ideeën heeft voor het programma van het 
Zomerfeest Nieuwland 2012, dan kunt u contact opnemen met de 
organisatie. Dit kan telefonisch met Marien Kroes op telefoonnummer 
06-27058256 of per e-mail: ZomerfeestNieuwland@live.nl. 
 
Namens de Stichting Zomerfeesten Nieuwland, 
 
Marien Kroes 
Hoge Stelle 40 
4339 AR Nieuw- en Sint Joosland 
Tel. nr: 06-27058256 
e-mail: ZomerfeestNieuwland@live.nl 
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Vrienden van Tinca  
 
Ook in 2011 gaat de vereniging “vrienden van Tinca” weer met een 
humanitair transport naar Roemenië. Het is helaas nog steeds nodig 
om de armste mensen daar te helpen, om het leven een klein beetje 
draaglijker te maken.  
 
Nog veel inwoners moeten leven van een inkomen ver beneden de 
armoedegrens. Vooral alleenstaande ouderen kunnen onze hulp goed 
gebruiken. Dit jaar gaan we weer 150 gezinnen bezoeken voor het 
afgeven van kleding. Daarvoor staan nu ± 450 dozen gereed voor 
verzending.  
 
Daarbij kunnen we nog babykleding, beddengoed, verbandmiddelen 
en reservekleding meenemen. Bij elkaar z´n 200 dozen, dan nog 
kinderledikantjes, kinderwagens, rolstoelen, rollators, ledikanten en 
fietsen. Alles bij elkaar een grote vrachtwagen vol.  
 
Ook willen we al die gezinnen naast de kleding een voedselpakket 
geven. Daarvoor hebben we 175 pakketten nodig, we hopen dat dit 
weer kan slagen. We houden samen met De Lonneboot en 3 
supermarkten een actie daarvoor in de maand maart. De leerlingen 
van De Lonneboot willen in de week van 14 t/m/ 18 maart de actie 
boodschappen voor Tinca houden. Mogen we weer op uw hulp 
rekenen?  
 
Nieuw is dit keer een boodschappenactie in de EM-TE winkel in 
Arnemuiden. Op vrijdag 4 maart staat de winkel open voor het kopen 
en afgeven van de boodschappen bestemd voor de gezinnen in Tinca 
en omgeving. We hopen voldoende vrijwilligers te krijgen om daarbij 
te helpen. Dan wordt het zeker een succes. De andere 2 winkels zijn: 
PLUS Vrouwenpolder en Golf Serooskerke. In Gapinge houden de 
leerlingen van basisschool “de Schutte” een geldinzamelingsactie. Als 
alles klaar is hopen we op 3 april te vertrekken en 15 april weer thuis 
te zijn. We kunnen dan bij een bejaardenhuis in Ripa een afdak 
maken zodat de spullen bestemd voor de inwoners droog uitgeladen 



Dorpskrant Nieuwland, jaargang 39, nr. 1, pagina 12 

1 ontbijtkoek 
1 potje jam 

1 potje appelstroop 
1 potje chocoladepasta 

1 blik groente 
2 pond bloem 

2 pond macaroni 
2 pond rijst 
2 ltr slaolie 
2 kg suiker 

2 reep chocolade melk/puur 
2 zakjes rozijnen 
2 stukjes zeep 

kunnen worden. Nu gebeurt dat bij slecht weer in de regen of 
sneeuw. In Giris gaan we de CV-installatie van de medische post 
repareren. De leidingen moeten vernieuwd worden. Alles bij elkaar 
weer een hele klus, gelukkig krijgen we voldoende hulp van 
Roemenen zodat het werk op tijd klaar kan zijn. 
 
De inhoud van een 
 voedselpakket: 
 
 
 
 
 
 
 
 
Namens  
de “vrienden van Tinca” 
Maarten Kwekkeboom. 
 
VERLOREN:  
 

Wie heeft mijn grijs/bruin gevlekte fleece handschoen (links) 
gevonden. 
  

I. Minheere Molendijk 33 
 

Kaarten maken 
Zelf kaarten maken, dit kan op de volgende middagen: 
1 maart, 29 maart en 26 april. 
Plaats: de Springplank aanvang 14.00uur 

 
 

Bingo-middagen 
De eerstvolgende bingo middagen zijn 22 februari, 22 maart  
en 19 april plaats: Durps uus op d’n oek  aanvang: 14.00 uur 
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Nieuws uit de kerk 
 

Diensten: 13-2 9.30 uur, ds. Bouman, bevestiging ambtsdragers; 20-
2, 9.30 uur  ds. B. de Haan; 27-2 9.30 u. ds. Bouman; 6-3 10.00 u. 
dienst in Ritthem; 13-3 11 u ds. Bouman (H.A.); 20-3 11 uur ds. J. de 
Haan; 27-3 11 u dhr. Bimmel, 3-4 11 u. ds. Bouman 10-4 11 u mevr. 
Broeder-Schaap. 
 

Inloopmorgen 
 

Iedere eerste dinsdag van de maand is er een inloopmorgen. Gewoon 
gezellig koffie drinken en met anderen delen wat je zoal bezig houdt. 
Of een spelletje doen, wat lezen en luisteren. Kortom: een ochtend 
om elkaar in een ongedwongen sfeer te ontmoeten. U/jij bent 
hartelijke welkom! In de kerk   woensdagmorgen 2 maart van 10.00- 
11.30 uur. 

 

Happy Day 
 

Elke eerste vrijdag van de maand is er Happy Day. Een club voor 
kinderen in de basisschoolleeftijd. Kom jij ook (weer)!? Het begint om 
15.30 uur. 
 

Lezing, symbolen en heiligen in de kerk 
 

Bijna alles wat met de kerk te maken heeft wordt gestempeld door 
symbolen. Dit geldt zowel het kerkgebouw als de rituelen. Over dit 
thema geef ik op donderdag 10  februari een lezing (met veel 
plaatjes)  in de kerk van Nieuwland. Deze begint om 20.00 uur, maar 
vooraf is er gelegenheid koffie te drinken vanaf 19.30 uur. 
In het eerste deel ga ik in op de betekenis van onderdelen van de 
kerk van de eerste steen tot de torenhaan. Na een korte pauze zal ik 
ingaan op de heiligen die sinds de Middeleeuwen in Zeeland werden 
en worden vereerd. Daarbij komen ook de relaties aan de orde tussen 
Sint Joris en Sint Joosland en Sint Nicolaas en Ritthem. Alle 
belangstellenden hartelijk welkom. 
 

Wim Staat  
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Nieuwlandse zaken 
 

De Kroo: van stal tot hippisch sportpark 
 
De Kroo is een begrip in paardenminnend Nederland. Dat had in 1993 
nog niemand kunnen bevroeden. Op  1 januari van dat jaar is het 
bedrijf opgericht als Stal De Kroo. In stapjes breidde de onderneming 
zich gestaag uit tot wat het nu is: een hippisch sportpark. 
 

De onderneming aan de Boomdijk 1 leidde er mede toe  dat Nieuw- 
en Sint Joosland op de kaart is gezet. De komst van theater De 
Wegwijzer in 2003 versterkte dat. Martin de Kroo: ,,Het is best leuk 
om te zien dat Nieuwland door evenementen bij ons heel vaak in de 
krant komt en ook op televisie. En dat voor een dorp waarvan de 
naam langer is dan het dorp zelf”. 
 

 
 

Martin en Mariska de Kroo  
De uit Koudekerke afkomstige ouders van Martin, Jan en Janny, 
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waren beiden paardenliefhebbers. Zij organiseerden zelf wedstrijden 
in Vlissingen. Op een gegeven moment zochten ze een spulletje met 
ruimte om hun paarden te stallen. Martin: ,,bij mijn moeder stond 
voorop dat de kinderen niet te ver zouden moeten fietsen om naar 
school te kunnen. Zodoende zijn wij in Nieuwland terecht gekomen.” 
 
Martin: ,,Het bedrijf ontstond eigenlijk door een toeval toen mijn 
moeder het verzoek kreeg om les te geven aan Ilona Markusse. Dat 
ging ze ook doen aan José van Belzen. Het werd al snel een hype, 
toen veel meiden van de basisschool volgden.” 
 
Op 3 september 1993 is de eerste manegewedstrijd gehouden. Die 
vormde de voorloper van het Concours Hippique De Kroo. De top 3 
van de eerste wedstrijd: 1. José van Belzen; 2. Marieke Koppejan; 3. 
Patricia Snoek. In 1993 werd voor het eerst een manegepaard van 
het jaar gekozen. Die traditie bleef bestaan. De tweede 
manegewedstrijd volgde op 16 april 1994. Dat was de aanzet tot het 
huidige grote aantal wedstrijdevenementen  
De manege begon al snel steeds meer klanten te trekken. Zodoende 
ontstond de behoefte aan een binnenbak. Die kon in maart 1995 
worden geopend. De binnenmanege leidde ook tot de komst van  
meer pensionklanten. Let wel, dat zijn paarden en geen 
vakantiegasten. In 1997 zijn stallen bijgebouwd en in 1999 kwam er 
een kantine. In 2007 is de laatste grote uitbreiding tot stand 
gekomen. Het ging om een binnenbak van grote afmetingen. Aan de 
kop van het gebouw is een grand café. Vanaf drie niveaus hebben de 
mensen die hier eten en of/ drinken uitzicht op de verrichtingen van 
ruiters en paarden.  
 
Vanzelfsprekend deed de groei van het bedrijf bij omwonenden de 
wenkbrauwen fronsen. Gaat dit niet heel veel verkeer aantrekken? 
Krijgen we straks een berg lawaai over ons heen? Vragen die  vanzelf 
opkomen als een bedrijf aan de rand van een dorp zo uitbreidt.  
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Volgens Martin is het met de bezwaren meegevallen. Het bedrijf heeft 
er veel aan gedaan om de overlast te beperken. Zo wordt naar de 
klanten toe gecommuniceerd dat zij het beste de routes via Boomdijk 
en Stelledijk kunnen nemen. Daardoor verschijnen er weinig 
paardentrailers in het dorp. Het grote aantal drempels in de route via 
het dorp schrikt natuurlijk ook mensen af. Van veel lawaai is geen 
sprake, al klinkt wel muziek bij het huldigen van winnaars. 
Opschietend geboomte doet het complex, zeker vanaf de Molendijk 
gezien, ieder jaar meer schuilgaan achter het groen.  
 

Blijft over de ergernis over paardenpoep. Martin: ,,Als het over het 
dorp gaat, dan komt die niet van ons. Wij verbieden onze klanten 
namelijk om het dorp in te rijden. In de tweede plaats is het zo dat 
wij relatief weinig buitenritten hebben. Heel veel speelt zich af op ons 
eigen terrein.” 
 

Dat het bedrijf de wind in de zeilen kreeg is volgens Martin te danken 
aan diverse factoren: ,,We liggen hier gunstig ten opzichte van 
Middelburg en Vlissingen. Verder streven we hier naar kwaliteit. Alles 
moet echt vijf sterren zijn. “   
 

Een heel sterk punt vormt ook de horeca. ,,Bij veel maneges, ook die 
waar grote concoursen worden gehouden moeten ruiters en 
bezoekers het doen met een klef broodje kroket. Hier kun je een 
stevige maaltijd krijgen voor een  prijs, die de tien euro niet te boven 
gaat. Zo maar binnenlopen voor een kop koffie in de manegekantine 
kan trouwens ook.”   
 

De aandacht voor de inwendige mens komt niet uit de lucht vallen. 
Martin studeerde aan de hotelschool en werkte bij Van der Valk in 
Goes. In de eerste jaren van de manege was het van zeven uur ’s 
morgens tot drie uur ’s middags werken aan de Boomdijk en vanaf 
vier uur ’s middags tot het eind van de avond in het hotel. Die jaren 
van beulswerk zijn achter de rug. Samen met zijn zus Mariska en zijn 
ouders bestiert Martin nu een bedrijf om u tegen te zeggen. Behalve 
dit kwartet zijn er nog drie vaste krachten in dienst, naast een flink 
aantal mensen in deeltijd.  
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Tegenwoordig is er bijna het hele jaar door wat te doen.  
Een opsomming:   
- dressuur- en springwedstrijden, waarvan diverse op nationaal niveau 
- thematische wedstrijden 
- ponykampen van maandag tot en met vrijdag - men-evenementen en  
  indoor eventing met natuurlijke hindernissen. 

 
Alles rond het bedrijf is te vinden op www.dekroo.nl  
 

Het complex bestaat tegenwoordig  uit de volgende onderdelen: Sint 
Jooslandhal 20x60m; Nieuwlandhal 30 x 65 m; buitenmanege 
20x60m; longeerbaan 20x20m;  wedstrijdterrein ‘Arena Hippique’ 
75x65m met vaste jurytoren; manegecafé met terras; luxe grand café 
met Arena-terras; paddocks; trainingsmolen; solarium; 
parkeerterreinen; luxe binnen- en buitenboxen; overdekte wasplaats; 
poetsplaatsen; 8 ha. weiland en de ruitersportzaak. 
 

Plannen om De 
Kroo verder uit 
te breiden zijn 
er niet, vertelt 
Martin. Wel is er 
het hele jaar 
wat te doen. 
Martin wil het 
dorp meer dan 
voorheen 
betrekken bij 
evenementen. 
Een voorbeeld 
vormt de 
matinee op de zaterdag voor Kerstmis.  
Maar het schiet er meestal bij in om van zulke evenementen tijdig een 
persbericht te maken voor de dorpskrant. Maar daar komt 
verandering in nu dit zwart op wit staat afgedrukt! 
 
Wim Staat  
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Ringrijdersvereniging Nieuwland 
 
Sinds 1824  Onderscheiden met 

Koninklijke Erepenning 
 
 
Ringrijders 2011 
Ook in 2011 rijden wij weer 2 wedstrijden op Nieuwland. Daar er dit 
jaar geen dorpsfeest georganiseerd wordt, gaan wij er toch voor 
zorgen dat er op 3e Pinksterdag en aan het einde van de 
schoolvakantie ring gereden wordt. 
In de volgende dorpskrant en op www.rvnieuwland.nl zal ik u 
informeren waar en op welke datum de 2e wedstrijd op Nieuwland 
gereden zal worden. 
 
Zeeuwse Ringrijders Vereniging 
U moet ook weten dat er 3 Nieuwlandse 3-tallen Nieuwland 
vertegenwoordigen op de wedstrijden in de rest van Zeeland. De 
Z.R.V. heeft 5 klassen waarin Johan Baas, Richard Jacobs en Ko 
Kwekkeboom op 28 mei in de 1e klas strijden. Jolanda Kwekkeboom, 
Monique Provoost en Ramona Pleyte stijden op 11 juni in de 3e klas 
en in de 4e klas gaan de nieuwkomers Bart-jan Volmer, Michael van 
der Schoor en Dennis van Belzen of Ronald Kwekkeboom rijden. Dit 
laatste 3-tal rijdt op 30 juli 2011 voor de tweede keer mee en zal zich 
in de promotieklas gaan meten met de andere Walcherse dorpen in 
Vlissingen (Bellamypark). 
Een serieuze competitie waar ook u welkom bent als publiek!  
Op www.rvnieuwland.nl zullen wij u op de hoogte houden als er 
Nieuwlanders een ringrij-wedstrijd buiten Nieuwland rijden. 
 
Met vriendelijke groet, 
Ringrijdersvereniging Nieuwland 
 
Ruud Mesu  
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ONDA-nieuws 

Allereerst willen we u heel hartelijk bedanken. Wat was er veel 
belangstelling voor het benefietconcert  “ONDA blaast ALS de wereld 
uit”.   Na de oproep om onze actie "ONDA blaast ALS de wereld uit" 
financieel te steunen, hebben we enorm veel sponsorbijdragen en 
giften van Nieuwlandse bedrijven, particulieren en verenigingen 
mogen ontvangen. Langs deze weg willen we iedereen die een 
financiële bijdrage heeft geleverd (nogmaals) van harte bedanken. 
Mede door uw bijdrage is de actie een groot succes geworden!  
Het ziet er naar uit dat we op korte termijn het uiteindelijke bedrag 
dat we gaan schenken aan Stichting ALS Nederland bekend kunnen 
gaan maken. Houdt u de media in de gaten! 

Hieronder volgt een verslag van deze onvergetelijke avond, 
geschreven door Cindy de Klerk:  

 

Na vele voorbereidingen en repetities werd op woensdagavond 29 
december 2010 het benefietconcert ONDA blaast ALS de wereld uit 
gehouden. Het bleef de hele dag spannend.... zouden de laatste 100 
kaarten nog verkocht worden? Ieder uur nam de hoeveelheid 
beschikbare kaarten af en uiteindelijk bleken er 's avonds nog slechts 
een paar lege plekjes in de zaal over te zijn.  
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In de eerste gedeelte van de avond bracht ONDA een programma met 
bekende klassieke werken zoals La Gazza Ladra en de Hongaarse 
Dans No. 5. Ook werden met medewerking van koor Pontifex twee 
nummers gebracht die in de geschiedenis van ONDA een belangrijke 
gebeurtenis markeren. Het nummer ‘Baas van 't hele spul’ uit de 
musical Les Miserables werd gespeeld en gezongen omdat dit het 
laatste nummer was, waarbij oud dirigent Jan Meliefste ONDA in 1993 
dirigeerde. Het Slavenkoor uit Nabucco werd gespeeld omdat dit het 
eerste nummer was dat Piet Meliefste bij ONDA dirigeerde. 

Na de pauze werd de concertante uitvoering van de musical De Man 
van la Mancha uitgevoerd. Hierbij werd ONDA bijgestaan door koor 
Pontifex, dansers van Stichting Dansz, de cast van la Mancha en 
hoofdrolspelers Peter Faber, Sophie van Hoytema en Ruud Hermans. 
Alle liedjes uit de musical passeerden de revue, waarbij tussendoor 
het verhaal werd verteld en gespeeld. 

Aan het eind van de avond, die door het publiek met een staande 
ovatie werd beloond, werd bekend gemaakt dat ONDA een bedrag 
van minimaal 8000 euro kan schenken aan Stichting ALS Nederland. 

Na afloop bleef het nog lang gezellig in de foyer van theater De 
Mythe! 

ONDA bedankt iedereen die er aan mee heeft gewerkt dat deze avond 
zo'n succes is geworden. In het bijzonder dank aan Trudi Wams en 
Arnout Schop van theater De Wegwijzer, de sponsoren, alle 
particulieren die giften gedaan hebben ten bate van de Stichting ALS 
Nederland, de medewerkers van theater De Mythe, alle technici, 
fotografen, muzikanten, koor Pontifex, Stiching Dansz, de cast van la 
Mancha en verder iedereen die we misschien per ongeluk zijn 
vergeten. 

Het was een onvergetelijke avond!!   Cindy de Klerk  

Op 2 april houden we ons onderlinge solistenconcours. Tijdens dit 
concours spelen solisten en ensembles, met of zonder piano een  
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muziekstuk. Er is bij dit concours is een jurylid aanwezig die de 
muzikanten zal beoordelen.  

En ondertussen zijn we met zijn allen al druk aan het repeteren voor 
de uitvoering, die gehouden zal worden op zaterdag 16 april in 
ons eigen durps’ uus.  Het lijkt nog ver weg, maar schrijft u  de datum 
alvast in uw agenda!  Zoals het er nu uit ziet wordt dit een weer een 
avond met een zeer afwisselend programma. Dus leuk voor iedereen 
die van muziek houdt. De toegang is gratis. U krijgt t.z.t. nog een 
uitnodiging in uw brievenbus! 

En misschien heeft u het al gehoord of ontdekt via de website van de 
dorpsverenging…. Maar ONDA heeft nu ook haar eigen website. Dus 
als u meer informatie wil van de vereniging, van de activiteiten, de 
agenda  of als u het leuk vindt om foto’s te bekijken van  concerten, 
activiteiten e.d. Kijk dan eens op onze website 
www.muziekverenigingonda.nl   

Met een muzikale groet,  Els van Sluijs 
 

  

  Buurtvereniging 

“ORANJE BOVENAL” 

 Nieuw- en Sint Joosland 

 Opgericht 25 juni 1946 

 Inschr. Nr. K.v.K. V310776 

Verslag algemene jaarvergadering ,24 Januari 2011 

Aanwezig: Jacqueline de Vries, Lindy Langemaire, Theresa 
Möhlmann, Ard Ridderbos, Helma Kwekkeboom, Jolanda de Bok, 
Jeanette van Waarde. Afwezig: Mariska Ridderbos, Leandra Fritz, 
Anita van den Hemel, Arianne Willeboer, Janny Janse. 
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Opening: 
Jaqueline opent de vergadering om 20.00 uur en heet iedereen 
welkom. 
 

Mededelingen: geen mededelingen. 
 

In en uitgaande stukken: geen. 
 

Notulen vorige vergadering: goedgekeurd. 
 

Jaarverslag secretaris: goedgekeurd, gepubliceerd in dorpskrant. 
 

Jaarverslag penningmeester:goedgekeurd. 
 

Begroting 2011:vastgesteld. 
 

Vaststellen contributie 2011: blijft 5 euro. 
 

Verslag kascommissie: Peter en Els Nijssen: akkoord met financieel 
bedrag. 
 

Programma Koninginnedag 2011: 

-‘s Morgens verzamelen bij de kantine van V.V. Nieuwland 
Rondgang versierde fietsen met ONDA door het dorp en daarna 
samenzang Vaderlandse liederen 
- ‘s morgens spelletjes voor kinderen van 1 t/m 7 jaar 
-‘s middags zeskamp voor kinderen van 8 t/m 15 jaar 
- Springkussens en diverse andere activiteiten 
- Dag- en avondloterij 
Wegens  het 65 jarig jubileum, vrijdag 29 april, Vossenjacht door het 
dorp. 
 
Bestuursherkiezing: Jeanette van Waarde treedt af, is niet 
herkiesbaar.  Mariska Ridderbos treedt af als secretaris,blijft wel 
bestuurslid. Theresa Möhlmann neemt de taak als secretaris over. 
Peter en Els Nijssen behouden de taak als kascommissie 
Rondvraag: geen vragen 
Sluiting: Jacqueline bedankt alle aanwezigen en sluit de vergadering. 
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Huisartsenpraktijk J.C.Ponten 
 

Praktijk: 
Zoals ik al eerder vertelde zijn we al voor het 2e jaar bezig met het 
opsporen van hart- en vaatziekten in de praktijk. Inmiddels hebben 
we per 1 januari jl. van de zorgverzekeraars extra middelen ter 
beschikking gekregen om hier mee door te gaan. De mensen die goed 
zijn ingesteld op medicijnen voor hoge bloeddruk en/of hoog 
cholesterol zullen 3-maandelijks gecontroleerd worden door de POH 
(praktijkondersteuner, Lianne van der Lint) en de nieuw opgespoorde 
mensen worden door  de huisarts zonodig  ingesteld op medicijnen. 
Preventie van hart- en vaatziekten (primaire preventie) en 
verminderen van de kans op herhaling van vaatschade (secundaire 
preventie) zullen dus de komende jaren één van de speerpunten zijn 
in de huisartsenpraktijk 
 

Apotheek: 
 

U zult mogelijk geconfronteerd worden met uitnodigingen uw 
medicatie te bestellen bij een internetapotheek. U bent uiteraard vrij 
om dit te doen maar realiseert u zich wel dat wij als huisarts het 
overzicht dan kwijt zijn en van goede medicatiebewaking geen sprake 
kan zijn. 
Via Anneke nogmaals het verzoek om uw chronische 
herhaalmedicijnen pas de dag na aanvraag op te halen. U bent er 
dan zeker van de volledige hoeveelheid mee te  krijgen. De 
medicijnen worden steeds door ons in de middag bij de  groothandel 
besteld en de volgende morgen bij ons afgeleverd. 
 

Afwezigheid: 
 

In week  9 ben ik nog enkele dagen afwezig (28/2 t/m 4/3). De 
praktijk wordt weer deels door  dokter van der Steen, dokter Hegi, 
dokter Damen en dokter de Doelder waargenomen. Let u op de 
website voor details. 
Op donderdag  31 maart, vrijdag 1 april, donderdag 7 april en vrijdag 
8 april ben ik voor nascholing in Cambridge. 
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Dokter Damen: 

Tot onze grote spijt zal dokter Damen, eerder dan gepland, per 1 april 
as. onze praktijk verlaten. Zijn promotieonderzoek neemt meer tijd in 
beslag dan aanvankelijk gedacht. 

J.C.Ponten 
 

Oude dorpskranten terugkijken 
 

Dorpskranten uit voorgaande jaren vanaf 2008 kunnen op de website 
worden ingekeken via menukeuze: Uit de dorpskrant, 
Dorpskrantarchief. 

 
Agenda 

22 februari  Bingo middag Durps uus op d’n oek  14.00 uur 
1 maart  Kaarten maken  Springplank  14.00 uur 
14 tot 18 maart ophalen boodschappen voor Tinca door de leerlingen 

   van de “Lonneboot”. 
22 maart  Bingo middag Durps uus op d’n oek  14.00 uur 
29 maart  Kaarten maken  Springplank 14.00 uur 
1 tot 10 april stemmen Rabobank Clubkas Campagne  

  zie internet: http://www.rabobank.nl/wnb 
16 april Uitvoering ONDA 
19 april Bingo middag Durps uus op d’n oek 14.00 uur 
19 april Ledenvergadering/Dorpstafel Durps uus op d’n oek 
26 april Kaarten maken  Springplank   14.00 uur 
 
De agenda van het theater “de Wegwijzer” is te vinden op  
http://www.theaterdewegwijzer.nl/index.php?page=programma  
 
Inleverdata kopie dorpskranten 2011 
Dorpskrant 2  28 maart 2011  Dorpskrant 3 6 juni 2011 
Dorpskrant 4 5 sept. 2011  Dorpskrant 5 7 nov. 2011 


